
Protokół nr 17/2022 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 24 stycznia 2022 r. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Roman Cech – Przewodniczący Komisji 
2. Beata Sowińska – Wiceprzewodnicząca Komisji 
3. Jadwiga Lejczak – Członek Komisji 
4. Piotr Paczesny – Członek Komisji 
5. Marian Batóg – Członek Komisji 

oraz Paulina Korsak – Kierownik Referatu Zarządzania Zasobami. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sporządzenie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok. 
3. Sporządzenie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 2021 roku. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 
Przewodniczący otworzył posiedzenie oraz przedstawił plan pracy na dzisiejsze spotkanie. Do 

porządku obrad dodano wypracowanie opinii o skardze złożonej na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

Ad 2-3 
Komisja spotkała się w celu sporządzenia planu pracy na 2022 rok i sporządzenia sprawozdania 

z działalności w 2021 roku. Plan pracy i sprawozdanie zostaną przedstawione na sesji Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

Skarga wpłynęła w dniu 20 stycznia 2022 r. do Rady Gminy Dębnica Kaszubska. Skarga złożona została 
przez mieszkańca Dębnicy Kaszubskiej na działalność Wójta Gminy Dębnica Kaszubska w związku 
z zaniedbaniem w postaci braku posypania piskiem w dniu 20 stycznia na ul. Kościelnej i Sobieskiego 
w Dębnicy Kaszubskiej. Skarżący stwierdza, że cała ulica Kościelna i Sobieskiego były pokryte warstwą 
śniegu, który stworzył bardzo śliską nawierzchnię również przy przejściu dla pieszych. Skarżący został 
zaproszony na spotkanie z komisją, ale odmówił. 

Komisja wysłuchała  Panią Paulinę Korsak pracownika Urzędu Gminy, która przedstawiła informacje 
dotyczące odśnieżania. Osoby odpowiedzialne za odśnieżanie dostały informację o nadchodzącej burzy 
śniegowej i zgodę na odśnieżanie w dniu 20 stycznia od  rana. Opady śniegu opóźniły się i zaczęto odśnieżać 
oraz sypać piaskiem najbardziej niebezpieczne miejsca w Dębnicy Kaszubskiej od ulicy Akacjowej 
i Tulipanowej wyjazd na drogę wojewódzką oraz wszystkie wzniesienia połączone z drogą wojewódzką te, 
które stwarzają niebezpieczeństwo. Później zostały posypane ulice Sobieskiego i Kościelna. Burza śnieżna 
przeszła i wykonawcy nie zdążyli odśnieżyć i posypać wszystkich dróg gminnych w jednym czasie. Komisja 
stwierdziła, że wykonawcy byli poinformowani i  działania zostały podjęte przez wykonawców. Komisja 
większością głosów uznała, że skarga na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska jest bezzasadna. Część dróg jest 
w zarządzie Powiatu Słupskiego położonych w miejscowości Dębnica Kaszubska tj. odcinek ul. Kościelnej 



(dz. 533/2, 533/4) od skrzyżowania z ul. ks. Antoniego Kani do skrzyżowania z ul. Skarszewską oraz ul. 
Skarszewską (dz. 521). Skarga zostanie  przekazana do zarządcy. 

 Komisja przekazała informację żeby skrzyżowanie ulicy Kościelnej i Sobieskiego również zaliczyć do 
bardzo niebezpiecznych miejsc,  ponieważ jest tam duży ruch samochodowy i pieszy ze względu na dowóz 
i dojście dzieci do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej. 

Ad. 4 
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 

Protokół sporządził 

Roman Cech 
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Beata Sowińska ………………………………………………… 
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Piotr Paczesny ………………………………………………… 
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